

PROTOKOLL

ÅRSMÖTE I SKÖVDE AMATÖRRADIOKLUBB 16 FEBRUARI 2020

PLATS: Gransikagatan 6, Skövde.

Närvarande: SM6JZZ Roland Persson, SM6THE Per Larsson, SM6TOB Bengt Karlsson, SM6OEF Bengt Frykler, SM6TOL Kjell Andersson, SM6MDF Stefan Persson, SA6AQD Magnus Hallqvist, SA6SKA Poul Hansen, SA6BPD Daniel Jonsson, SM6SLI Christer Wäring, SM6LPG Leif Gustavsson, SM6JBC Johnny Berg, SM6SLJ Tapio Loukka, SM6GOR, Jan Persson och SM6BWD Tomas Svensson. Mötet gästades av SM6SLK Kenneth Gustafsson.

1. Ordförande Bengt Frykler förklarar mötet öppnat.
2. Mötet godkänner dagordningen.
3. Till ordförande för mötet väljs Bengt Frykler.
4. Till sekreterare för mötet väljs Kjell Andersson.
5. Som rösträknare och att justera mötets protokoll väljs Johnny Berg och Stefan Persson.
6. Frågan om mötets stadgeenliga utlysande besvaras med ja.
7. Verksamhets- och kassaberättelse redovisas genom Kjell Andersson och kassaberättelsen genom Bengt Karlsson.
8. Revisionsberättelsen föredras av revisor Leif Gustavsson och läggs till handlingarna.
9. Mötet beslutar bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.
10. Val av styrelse:
 - a: till ordförande för ett år; Bengt Frykler
 - b: sekreterare 2 år; Daniel Jonsson
 - c: materialförvaltare 2 år; Per Larsson
 - d: styrelseledamöter vardera 1 år; Magnus Hallqvist och Tomas Svensson.
11. Till föreningsrevisor väljs Jan Sundberg och Leif Gustavsson med Christer Wäring och Poul Hansen som suppleanter.
12. Till valberedning väljs Poul Hansen sammankallande, Johnny Berg och Christer Wäring.
13. Val av övriga funktionärer:

Repeaterfunktionärer: Stefan Persson och Per Larsson. Här ingår även underhåll av vår fyr på 50.460 MHz.

QSL-ansvarig HF: Jan Persson.
QSL-ansvarig VHF/UHF: Leif Gustavsson.
Klubbmästare: Leif Gustavsson.
Hemsidesansvariga: Magnus Hallqvist, Bengt Karlsson och Daniel Jonsson.
Dataansvariga: Bengt Karlsson och Daniel Jonsson.

14. Budget för 2020 och medlemsavgiften för 2021 behandlas. Mötet fastställer budgetförslaget. Mötet beslutar att medlemsavgiften för 2021 förblir oförändrad 250:- .

15. Motion från Tomas Svensson angående reduktion av styrelsens att ändras till 5 från nuvarande 7 personer behandlas; 6 mötesdeltagare röstar för och 8 emot. En röst lades ned. Motionens övriga innehåll angående ”förmästare” för vår beacon på 6 meter löstes under punkten 13 ”repeaterfunktionärer”.

16. Inga styrelseförslag finns att behandla.

17. Övriga frågor:

Leif SM6LPG frågar var ungefär i tiden tillbyggnationen av stugan inklusive toalett ligger. Tomas SM6BWD efterlyser en konkret tidig inplanering av arbetsdagar för främst VHF-projektet så vi därefter kan börja hantera eventuell tillbyggnad. Mötet anser att kalenderplanering är högst lämplig på kommande kvartalsmöte i mars, eller om möjligt kommande klubbkvällar.

18. Ordföranden avslutar mötet.

Vid protokollet

Kjell Andersson
mötessekreterare

Justeras

Bengt Frykler
Ordförande

Johnny Berg
Justeringsman

Stefan Persson
Justeringsman